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Mødereferat 
 

02-06-2015 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Susanne Petersen 
(SP) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: Helle Nielsen, HNI Ordstyrer: Flemming Larsen, FL 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), 

Susanne Petersen (SP), 

Susanne Kruse (SK), 

Pia Nielsen (PN),  

Annelise Ørnbo (AØ),  

Charlotte Braun (CB),  

Flemming Larsen, (FL) 

Kontorassistent Helle Nielsen (HN) 

Afbud:   

Ejd.mester Stig Christophersen (SC) 

Referat 

 

Punkt 1 på dagsorden Godkendelse af referat fra sidste møde, herunder valg af dirigent 

Diskussion/Beslutning:  

 Referat fra sidste møde blev godkendt. FL blev valgt som dirigent.  

Punkt 2 på dagsorden Konstituering af bestyrelse efter ekstra ordinært afdelingsmøde 

Diskussion/Beslutning: 

 

 

 Bestyrelsen konstituerede sig og fortsætter i sin hidtidige form. 

Efterfølgende trak Pia Nielsen sig fra bestyrelsen, og suppleant Flemming Larsen træder ind.  

 

Punkt 3 på dagsorden  Evaluering af ordinært afdelingsmøde den 26/5-15 samt opfølgning af 
diverse punkter, som bestyrelse og/eller ejd.mester skal følge op på. 

Diskussion/Beslutning:  

 Ejd.kontor skal huske at udsende varslingsbreve angående prøvetagning af PCB og asbest på 
badeværelser. Brevet skal ud til alle beboere. 

 Der afventes oplæg fra arkitekt om skæringspunkt for antal prøver i forbindelse med ovenstående 
samt pris med 3 alternativer i forhold til PCB, bly, asbest, kviksølv. (Ejd.kontor rykke arkitekt) 

 Ejd.kontor skal undersøge hvor Forbrugerkontakts omdelere ringer på beboeres døre, når de har 
fået udleveret chips til deres omdelere. 

 Vedr. køkkenmodernisering – fritvalgsløsning. Der skal nedsættes en arbejdsgruppe til opsætning 
af minimumskrav og kriterier. Arbejdsgruppen består af: Stig, Peter og Susanne P. 
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 Ejd.kontor/DAB skal omformulere ordlyd omkring el-autorisation ifbm. ansøgning om vaske-, 
opvaskemaskine. Samt krav til malingsglans i badeværelser. 

 Ejd.kontor iværksætte maling af vinduer i tagboliger/svalegang. 

 Ejd.kontor mangler at indhente tilbud på afskærmning i tagboliger. 

 Hækken i blok F fjernes henover 2 budgetår. 
CB foreslår en arbejdsweekend med beboerne for at nedbringe udgifterne. 
Bestyrelsen arbejder videre med et opslag som uddeles sammen med en 
lejertilfredshedsundersøgelse. 

 

Punkt 4 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Ingen bemærkninger 

Punkt 5 på dagsorden  Arrangementer 

Diskussion/Beslutning: 
 

 

 Loppemarked den 20/6-2015 
Opslag sættes op i uge 24 – tilmeldingsfrist 18/6 

 Cirkus Arena den 26/8 
Opslag opsættes den 22/6 – tilmeldingsfrist 10/7 

 Sommertur til Sommerland Sjælland den 18/7 
Opslag opsættes uge 27 – tilmeldingsfrist 10/7 

 Høstfest 29/8 
Detaljer kommer senere 

 Juleindkøbstur til Lübeck 
Detaljer kommer senere 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 SMS-system til beboerne. 
Bestyrelsen ønsker at få oplyst hvad enkelt sms koster samt hvor man har nummeroplysningerne 
fra. 

 Selskabslokalet 
Der bliver gjort hovedrent i juli måned. Ejd.kontoret bedes indhente tilbud på maling af 
selskabslokalet og evt. lamelgardiner. 
OBS: Rengøringsselskab skal huske at tømme vandet ud i gulvvaskemaskinen. 
Der er lavet nyt system som letter optælling af service mv. i bakkestativer – der mangler at blive 
lavet labels, der indikerer hvor der skal være hvad. I bestikbakker skal der være 5 sæt i hver bakke. 
Der skal påsættes låse på alle skabe i køkkenet, som herefter skal fungere som reservelager. 
Det skal være muligt for lejere af selskabslokalet at låne slusch-ice maskinen og projektor mod et 
depositum.  

 Tilbud på opsætning af julelys i træer, så det er klart til jul. 

 Containergård – Der er blevet observeret at en beboer flere gange er set rode i containere og tage 
ting derfra. Ejd.kontor skal undersøge videoovervågning. 

 Næste møde er d. 4. august 2015???? 

 

  

 


